
PvdA Rijswijk: Mondelinge vragen verkeersveiligheid op de eilanden van Sion in Rijswijk Buiten 
 
Op 23 januari ontving de raad een brief (RA 19009) van een bewoner van eiland 2 van de eilanden 
van Sion in Rijswijk buiten. De bewoner vraagt hier nadrukkelijk aandacht over de verkeersveiligheid 
op het eiland. Aangezien wij al vaker aandacht gevraagd hebben voor plekken waar de 
verkeersveiligheid in het geding is, doen we dat nu ook weer. Onze fractie heeft via de ambtelijke 
ondersteuning in de zomer van vorige jaar ook al vragen gesteld en zelfs een gesprek gehad met de 
verkeersadviseur van de gemeente over dezelfde situatie. In dit gesprek werd aangegeven dat de 
situatie gemonitord zou worden. Helaas moet de fractie met deze brief en geluiden uit de buurt 
concluderen dat de verkeersveiligheid nog steeds onder druk staat en het zeer wenselijk is dat er 
verkeersdrempels of andere alternatieven worden aangebracht om het verkeer te remmen.  
Regelmatig wordt er met hoge snelheid door straat gereden en is verkeer in de volle overtuiging dat 
het hier om een doorgaande weg gaat. Omdat er niet op elk deel van de wegen van het eiland 
stoepen zijn, er nog geen speeltuin is en kinderen van nature graag op straat spelen, is het wachten 
tot 1 van deze spelende kinderen aangereden gaat worden. Iets wat ook de briefschrijver aankaart. 
 
De PvdA heeft daarom de volgende vragen voor de wethouder: 
 

 Kan er nogmaals een beoordeling gemaakt worden over de verkeerssituatie op het eiland en 
kunnen in deze beoordeling ook de ervaringen van de bewoners serieus worden 
meegenomen? En eventueel in gesprek worden gegaan met bewoners om goed duidelijk te 
krijgen waar de schoen wringt? 

 

 Kan de gemeente meer borden ophangen om duidelijk te maken dat eiland 2 geen 
doorgaande weg heeft? En is het misschien toch mogelijk om het eiland te beoordelen als 
een woonerf en daarbij ook eventueel de verkeersregel van 15 km/uur ingesteld kan 
worden? 
 

 Kan de gemeente met de betrokken bewoners, maar ook met de bewonersvereniging Sion in 
gesprek gaan om mogelijke meerdere knelpunten in de verkeerssituatie in Rijswijk Buiten te 
bespreken en op te lossen?  
 

Een schouw door de wijk met ambtenaren en bewoners kan daarbij een goede indruk geven. 
 
 


